Macomb Intermediate School District

44001 Garfield Road • Clinton Township, MI • 48038-1100 • 586/228-3300

[image: image1.png]




2011-12
Re: ELP Assessment Testing

Dear Parents:

I am writing to inform you of a mandatory assessment (WIDA Access for ELLs) that your child will take in March, this spring. The State of Michigan will conduct this annual administration of the statewide English Language Proficiency Assessment (WIDA Access for ELLs). The WIDA will be administered by your child’s school to all English language learners/ Limited English Proficient students in grade K-12. The administration dates are February – March, 2014. 

Statewide administration of WIDA meets federal assessment requirements for English language learners (ELLs).  This will be in compliance with No Child Left Behind (NCLB) legislation of 2001.  The results of this ELP Assessment in conjunction with the other statewide assessments will help schools to more effectively prepare teaching materials to meet your child’s need.

Students will be tested in areas of English speaking, listening, reading, writing and comprehension. Proficiency levels are to include a basic, intermediate and proficient level for each grade level assessed. Assessments are to be based on English language proficiency standards.


If you have any more questions regarding this, please feel free to contact your school principal or me at (586) 228-3481.

Sincerely,

Su McKeithen-Polish, MISD Bilingual Education Consultant/Title III Director

* * * * * * * * * * * * 
Chers Parents,

J’écris pour vous informer d’un examen que votre enfant passera ce printemps. L’etat du Michigan projette conduire cette édition annuelle de l’examen par état qui s’appelle <<English Language Proficiency Assessment (WIDA)>>, un examen de capacité d’anglais. L’WIDA sera administré à tous les étudiants entre kindergarten et grade 12 qui parlent anglais comme leur deuxième langue, qui sont <<English Language Learners (ELL)>>, des apprendeurs d’anglais, ou lesquels qui sont considerer d’être limité en leur capacité d’anglais. Les mois de l’examen février d’avril, 2014.

L’ELPA répond à les conditions fédérales d’examen pour des ELLs. Ce sera en conformité avec le législation gouvernemental de 2001, <<No Child Left Behind>>, partir sans rien d’enfant. Les resultats de l’WIDA et des autres examens de l’etat vont aider les ecoles de preparer tout ce qu’ils faut pour satisfaire des besoins de votres enfants. 

Des étudiants seront examinés dans des categories d’anglais: de parlant, d’entendre, de la lecture, de l’inscription, et de la compréhension. Les nivaux de capacité pour chaque classe évalué engloberont: base, moyen, et compétent. Les nivaux  sont fondés sur les standards de capacité d’anglais.
Si vous avez des questions, appelez votre patron d’école ou moi, à 586.228.3481.                                                            
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